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 امروز نخستین روز از آینده ی توست، بلند شو و موفقیت را به سوی خود جذب کن.
 

 اعلام زنگ خطر بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در استان کرمان

هتا  های پرخطر، بیماری آنفلوآنزای پرندگان در بعضی از استتتان رغم انجام واکسیناسیون در استان مدیرکل دامپزشکی کرمان گفت: علی

هتای  ها وجود دارد. حسین رشیدی در نشست کمیته فنی بیتمتاری مشاهده شده و در صورت عدم کنترل، احتمال گسترش به دیگر استان

هتای  رغم انجام واکسیناسیون در استتان طیور استان با اعلام زنگ خطر بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در استان اظهار داشت: علی

ها از جتمتلته  ها مشاهده شده است که در صورت عدم کنترل، احتمال گسترش به دیگر استان پرخطر کشور، بیماری در بعضی از استان

کرمان وجود دارد. رشیدی در همین رابطه عنوان کرد: خسارات اقتصادی بیماری نیوکاسل نیز کمتر از آنفلوآنزا نیست و بیماری سالمونتلای 

متحرک طیور نیز از منظر بهداشت عمومی قابل توجه است. وی در خصوص پیشنهاد واکسیناسیون طیور علیه بیماری آنفلوآنزای فوق حتاد 

ها،  نظران طیور و در نظر گرفتن تمام محدودیت های صاحب های جامع و استفاده از راهکار پرندگان در استان افزود: با بررسی دستورالعمل

های متجتاور، اقتدامتات  شود. رشیدی گفت: در صورت بروز بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در استان گیری می در این رابطه تصمیم

 ای توسط اداره کل دامپزشکی استان کرمان در مبادی ورودی استان برقرار خواهد شد. قرنطینه

 

 دامداران درانتظارآزادشدن صادرات
وزارت جهاد کشاورزی سه راهکار رابرای رفع انباشت دام به ستاد تنظیم بازار ارائه کرده که به گفته کارشناسان آزاد شدن صادرات بته  

صورت محدود تنها راهکاری است که موجب تاثیرگذاری سریع بر بازار می شود. در همین زمینه، حدود دو هفته قبل، مختارعلی عبتاستی، 

رئیس مرکز اصلاح نژاد دام و بهبود تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی از ارائه یک بسته پیشنهادی به ستاد تنظیم بازار ختبتر داد و 

راهکار شامل آزاد شدن صادرات به صورت محدود، خرید تضمینی و محدودیت واردات برای رفع چالش انباشت دام در کشور بته  3گفت :

ستاد تنظیم بازار پیشنهاد شده است. عباسی کاهش و یا توقف واردات گوشت قرمز را راهکار اول بیان کرد و گفت: البته این اقدام بتیتن 

کشد تا بر بازار تأثیر بگذارد، چون واردات زیادی انجام شده است. وی همچنین با بیان اینکه با آزاد شدن صتادرات  یک تا دوماه طول می

 اند آن را به ستاد تنظیم بازار پیشنهاد کردیم ها درخواست داده مخالف هستیم، ادامه داد: ما خودمان با این امر موافق نیستیم و چون تشکل

رسد این مساله باعث کمبود و ایجاد مشکل  یابد و بازار به تعادل می ولی باتوجه به اینکه طی حدود دوماه آینده تقاضا در کشور افزایش می

گیرد. در همین زمینه سعید سلطانی سروستانی، مدیرعتامتل اتتحتادیته  شود و تا بخواهیم آن را کنترل کنیم بازار تحت تأثیر قرار می می

دامداران گفت: هر کاری باید با برنامه ریزی و کنترل شده انجام شود. باید یک تشکل و واحد مسئول این کار باشد که اگتر در داختل 

کمبودی ایجاد شد پاسخگو باشد. وی ادامه داد: تأمین کنندگان گوشت در حال حاضر که با انباشت دام در کشور مواجه هستیم، نباید فقط 

جا های مازاد را خریداری و انبار کرده و در زمان مناسب به بازار عرضه کنند؛ اما سوال این ها باشند؛ بلکه باید دام به فکر خودشان و خارجی

 خواهند.. کنند که در پاسخ باید گفت چون آنها به دنبال سود خود بوده و البته سود آنی هم می است که چرا این کار را نمی

سید احمد مقدسی، رئیس هیأت مدیره انجمن صنفی گاوداران نیز اظهارداشت : مطرح کردن اینکه آزاد شدن صادرات به صورت محتدود 

ها قرنطینه و تتوستط ستازمتان  شود، دام شود، اذعان بر ناتوانی است. صادرات دام با مجوز انجام می موجب نوسان قیمت در داخل می

توانیم بازار را کنتترل  کند با این وضع چرا نمی شوند و مرکز اصلاح نژاد برای آنها شناسنامه بهداشتی صادر می دامپزشکی پلاک گذاری می

دانند، افزود: دولت بودجه لازم را برای انجام ایتن  ای خرید تضمینی را بهترین راهکار برای این مساله می کنیم؟ مقدسی درباره اینکه عده

کشد تا آثار آن بر وضعیت  کار ندارد و خرید تضمینی نیز به نوعی تحمیل بارمالی به دولت است ضمن اینکه این کار زمانبر است و طول می

بازار مشهود گردد.علیرضا رفیعی پور، رئیس سازمان دامپزشکی کشور نیز با بیان اینکه اقدامات مراقبتی جهت جلتوگتیتری از شتیتو  

 های متولی خواست برای کاهش انباشت دام اقدام کنند. های دامی وجود دارد، از دستگاه بیماری
 

 مخالفت جهاد کشاورزی با هرگونه احداث کارخانه جدید خوراک دام
 رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: با هرگونه احداث کارخانه جدید خوراک دام در استان، کاملا مخالف هستیم.

شهیدی فر امروز در جمع مدیران صنایع غذایی و تبدیلی جهاد کشاورزی استان افزود: اهلیت افراد برای استقرار و احداث صنایتع دارای 

اهمیت است و برای صدور مجوز باید تمامی جوانب طرح و اهلیت افراد با دقت بررسی شود. رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران بتا 

بیان اینکه حجم تولید محصولات کشاورزی در استان مازندران بالاست و نیازمند صنایع تبدیلی و تکمیلی است تا ارزش افزوده محصتول 

را شاهد باشیم و امکانات ذخیره سازی محصول فراهم شود، ادامه داد: آمار و اطلاعات کاملی از حوزه مدیریت صنایع همراه بتا بترنتامته 

گذاری برای  فر گفت: اولویت صورت گیرد و تمام امور جاری این مدیریت در قالب برنامه مشخصی ارایه شود. شهیدی ۰۰۱۱کاری تا افق 

های کشاورزی متجتوز صتادر  ها و در قالب زنجیره انجام شود و به هیچ وجه در زمین کارخانه خوراک دام و طیور تعیین شود و در شهرک

نشود. رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران با بیان اینکه با هرگونه احداث جدید کارخانه خوراک دام کاملا مخالف هستتیتم، گتفتت: 

ها را در استان شاهد هستیم و در این راستا باید آمار و اطلاعات مربوط به این بخش با برنامه ریزی لازم در دستتتر   اشبا  سورتینگ

 قرار گیرد تا سهیمه هر شهرستان مشخص شود و اگر شهرستانی نیاز به احداث سورتینگ ندارد ضرورتی برای صدور مجوز نیست.
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